
                                           
 

 

 

 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARR I DEL PI 
VERD,  DEL DIA 5 DE NOVEMBRE DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
Sr. Jaume Palahí 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Antonio Martínez 
Sr. Oleguer Frigola 
Sra. Betty Martín 
Sr. Salvador Gómez 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Medi Ambient 
4) Mobilitat 
5) Qualitat Urbana 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
Inundacions als habitatges i pudors davant del geriàtric (Cases adossades avinguda 
Pompeu Fabra): El Consorci ja té el topogràfic i estem a l’espera de l’informe amb les 
solucions. 
Paviment dels passadissos plaça del carrer Josep Bonay i Vidal: Ja està fet. Per tant 
amb aquest últim ha finalitzat l’actuació prevista. 
Ronda Pompeu Fabra: Ara s’està discutint el pressupost del 2022 per veure si té cabuda. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Escala de travesses d’accés al parc infantil: Es farà ja segur abans de final d’any. Una 
vegada vist que l’arbustiva no arrela en aquesta part del parc perquè els nens hi passen 
entremig, es procedirà a instal·lar-hi fustes travesseres a banda i banda del parc, on es 
va acordar amb l’associació. 
 



                                           
 

 

 

Poda arbres plaça Teresa Burcet: Segons el quadrant de serveis de jardineria, la 
previsió de poda de l’espai Teresa Burcet està prevista per finals del 2021 / principis el 
2022. 
Desperfectes Local Social: El mes d’agost es va substituir el vidre trencat i es van netejar 
les pintades. 
Els cargols que subjecten la plaqueta del nom del local social s’han instal·lat. S’ha 
demanat a l’àrea de joventut (inversió) que instal·li aquests barrots per a les finestres el 
més aviat possible. 
Petites deficiències a reparar en la via pública: Fetes. Les que van en relació a arreglar 
arbustiva s’han apuntat perquè, a principis del 2022, es pugui fer la reparació 
corresponent. També s’ha get una visita al barri (regidor) i s’ha apuntat forces més 
incidències, sobretot provinents de la plaça Joan Corominas. 
Escocells Ramón Llull i carrer Balmes: Amb el romanent de tresoreria, s’han fet tots els 
escocells del Ramon Llull i del carrer de Balmes. S’han fet amb voluntat de millorar la 
mobilitat a peu de la zona, sobretot entenent que és una zona propera a la zona centre 
i d’accés a zona escolar. 
 
3) Medi Ambient 
 
Rates al parc Teresa Burcet: No s’hi ha trobat cap rata tal i com deien els veïns. A 
vegades surten quan plou simplement. Quan en vegin ens ho poden comunicar al 
moment per tal d’avisar l’empresa. 
 
4) Mobilitat 
 
Semàfor a demanda a l’avinguda Pompeu Fabra: Es podrà encarregar a mitjans de 
desembre. En el Ple extraordinari de novembre s’aprovarà la despesa i un cop passin 
els dies d’exposició pública es podrà encarregar. 
Manca de visibilitat entre Sant Isidre i Empúries: Es mirarà la propera setmana. 
 
5) Qualitat Urbana 
 
Aclariments sobre la reunió sobre l’estudi de residus del 29 d’octubre: El regidor de 
Qualitat Urbana ha vingut per resoldre els dubtes que pugui tenir l’associació. Ells van 
assistir a la reunió i en principi ho tenen clar. El barri del Piverd té moltes vivendes 
unifamiliars i clarament el nou sistema a aplicar serà el porta a porta. 
 
6) Noves aportacions 
 

- Ens comenten que la porta que s’utilitza a la zona d’Educació Infantil de l’Escola 
Piverd, arrel de la pandèmia, no és segura. Dóna directament al carrer que porta 
a la deixalleria i té molt trànsit. La idea de cares a Nadal és que la mainada torni 
a utilitzar les portes habituals. He estat una mesura temporal i les escoles han 
de tornar a les entrades i sortides d’abans, que a més és un tram de carrer tallat 
al trànsit, que garanteix la seguretat de la mainada. 

- També ens comenten que dissabte sempre hi ha vidres al Parc del Teresa 
Burcet. Imaginen que pels “botellons” i trobades que s’hi fan a la nit i que hi ha 
risc per la mainada. 

 
 
A les 21.15h finalitza la sessió ordinària de l’associació de Veïns del Barri del Pi Verd.  


